
 

 

 
 
 

Boligselskabet Domea Hillerød  

Afdeling Kirsebærbakken 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den 17—06-2021 

 

 

 Deltagere Sophie, Marianne, Kim, Johnny, Anne, Inger, Marina  

 

 Afbud Ingen  

Jf. Dagsorden udsendt 

14-06-2021 

 

Ingen tilføjelser. 

1. Valg af referent 

 

 

Marina Holm 

 

 

 

2. Siden sidst og godkendelse af 

sidste referat 

 

Godkendt.  
 

 

3.  

Info til beboere vedr. vedlige-

hold af altaner 

 

 

  

Johnny har haft talt med Domea om forbrugsregnskab og 

budget.  

Der er nu udarbejdet en vedligeholdelsesplan for altaner-

ne. Vi afventer at der bliver indkøbt en kobberbørste der 

skal bruges i forbindelse med vedligeholdelse af altanen.  

Børsten bliver stillet i hobbyrummet, som alle i bestyrelsen 

har nøgle til.  

Så bliver vedligeholdelsesplanen omdelt.  

 

4. Gennemgang af budget samt 

evt godkendelse. 

Budgettet drøftes.  

Budgettet indeholder en huslejestigning på 1,6 %  

Der er følgende på budgettet 

Dræning af græsplænen på nedre niveau.  

Etablering af legeplads  

Etablering af beplantning 

Etablering af hække 

Etablering af fliser 

Budgettet er godkendt af bestyrelsen.  

5. Evt. Tilbud på legepladsen drøftes. Bestyrelsen blev enige 

om det forslag der blev fremlagt af Sophie.  

Legepladsudvalget aftaler møde med Domea vedr. det 

videre forløb.   

Domea har henvendt sig til Johnny vedr. beboernes di-

rekte henvendelser om opgaver til ejendomsfunktionæ-

ren.  

Svar til Domea er afsendt fra Johnny. Ideer og forslag 

fra beboerne skal kun stiles til Domea eller bestyrelsen.  



  Side 2 

Forbrugsregnskabet er endnu ikke modtaget. Ifølge 

Domea er regnskabet pt. hos Brunata. Flere beboere har 

udtrykt deres utilfredshed til bestyrelsen.  

JOH rykker endnu engang Domea for forbrugsregnska-

bet.  

Ang. flagstangen som står tæt på træet, blev det aftalt at 

forslag til flytning af flagstang kan tages op på først-

kommende afdelingsmøde.  

 

Inger opdaterer informationsfolderen (at beboerhen-

vendelser ikke skal ske til ejendomsfunktionæren) – 

Johnny printer og Marianne fordeler dem.   
 

  Nyt møde: hos Inger, 26. august, kl. 19.00  

 

 

Ref.: Marina Holm 

 

Referatet gøres tilgængeligt fx på afdelingens hjemmeside i en pdf version. 

 

Punkterne nedenfor eller diskussioner vedr. dagsordenens punkt […] hører under tavshedspligten 

og må derfor ikke refereres eller gøres tilgængelig for andre end deltagerne på dette møde. Se 

evt. vejledning om offentliggørelse af referater. 

 

Tavshedspligten omfatter sager med personfølsomme oplysninger. 
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